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BR-03.0012.1.6.21.2021 

 

 

Protokół nr 55/2021 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się w dniu 7 czerwca 2021 roku 

w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  

oraz za pośrednictwem wideokonferencji. 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1, zaproszeni goście oraz inne 

zainteresowane strony.  

 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 

decyzji o godzinie 14:30 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji oraz gości. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

 

Wspólny punkt posiedzeń Komisji Infrastruktury oraz Komisji Panowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska:   

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa z realizacji Studium wykonalności budowy szybkiego, 

bezkolizyjnego transportu szynowego w Krakowie.    

 

II część posiedzenia (rozpoczęcie około godz. 16:00): 

2. Informacja Prezydenta na temat przypadków wykorzystania terenu zrealizowanych inwestycji 

dla ponownego liczenia wskaźników zabudowy oraz wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej 

pod nową zabudowę na przykładzie inwestycji przy ul. Kukiełek Gołkowickich.  

3. Powołanie Zespołu zadaniowego Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa w celu wypracowania ustaleń dotyczących projektu uchwały według druku 

nr 1338 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

utworzenia użytku ekologicznego „Słona Woda".  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Dąbie" (druk nr 1956).  

5. Prezentacja projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wesoła - rejon ulicy Kopernika" (druk nr 1987).  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag złożonych do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Wesoła - rejon ulicy Kopernika" (druk nr 

1988).   

7. Prezentacja koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kombinat”.   

8. Sprawy bieżące.  

9. Oświadczenia i komunikaty.  

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 1 Informację Prezydenta Miasta Krakowa z realizacji Studium wykonalności budowy szybkiego, 

bezkolizyjnego transportu szynowego w Krakowie przedstawił Michał Bogucki – przedstawiciel firmy IFL 

Consulting Engineers Polska Sp. z o.o. 
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Następnie została otwarta dyskusja w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji udział wzięli: radni Michał Drewnicki, Łukasz Sęk, Grzegorz Stawowy, Jakub Kosek, 

Włodzimierz Pietrus, Łukasz Maślona, Andrzej Hawranek, Józef Jałocha oraz Jacek Bednarz.  

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Michał Bogucki – przedstawiciel firmy IFL Consulting 

Engineers Polska Sp. z o.o.; dr hab. inż. prof. PK – Maciej Szkoda, Michał Mokrzyński - podwykonawca 

firmy IFL Consulting Engineers Polska Sp. z o.o , Mariusz Szudra - przedstawiciel firmy Dagnus sp. z o.o., 

Wiesław Samitowski - przedstawiciel firmy Dagnus sp. z o.o. oraz Łukasz Szewczyk – Dyrektor Zarządu 

Inwestycji Miejskich.  

 

 

 

II część posiedzenia: 

Przewodniczący Komisji o godz. 18:00 otworzył drugą część posiedzenia Komisji. Zapytał o uwagi 

do proponowanego porządku obrad II części posiedzenia. 

Głos w tej sprawie zabrał radny Łukasz Maślona odnosząc się do opinii prawnej do projektu uchwały wg 

druku nr 1974 i zgłoszenia autopoprawki wynikającej z opinii prawnej. Przewodniczący Komisji 

zaproponował, by zgłosić poprawkę do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad w wersji pierwotnej.  

Komisja przegłosowała porządek obrad stosunkiem głosów 8 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

 

Ad 2. Informację Prezydenta na temat przypadków wykorzystania terenu zrealizowanych inwestycji dla 

ponownego liczenia wskaźników zabudowy oraz wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej pod nową 

zabudowę na przykładzie inwestycji przy ul. Kukiełek Gołkowickich przedstawił Adam Bik-Multanowski 

– Zastępca Dyrektora Wydziału Architektury i Urbanistyki. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

 

W dyskusji udział wzięli: 2 mieszkańców, radni: Grzegorz Stawowy, Józef Jałocha, Jacek Bednarz, Adam 

Migdał, Renata Kucharska oraz Włodzimierz Pietrus.  

 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Adam Bik-Multanowski – Zastępca Dyrektora Wydziału 

Architektury i Urbanistyki oraz Jerzy Muzyk – II Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 

W wyniku dyskusji Przewodniczący Komisji przedstawił wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa  

w sprawie wypracowania stanowiska, którego celem będzie wstrzymanie wielokrotnego 

wykorzystywania tych samych działek lub parametrów zainwestowania. 

 

Komisja przegłosowała przedmiotowy wniosek stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się (wniosek nr 4/2021 z dn. 07.06.2021 roku) 

 

 

Ad 3. W związku z wnioskiem formalnym przegłosowanym podczas LVIII sesji Rady Miasta Krakowa 

o odesłanie projektu uchwały wg druku nr 1338 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczących utworzenia użytku ekologicznego „Słona Woda" o powołanie zespołu 

roboczego celem wypracowania ustaleń Przewodniczący zaproponował powołanie zespołu zadaniowego 

i otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

 

W dyskusji głos zabrali radni Łukasz Maślona, Grzegorz Stawowy oraz Jan Stanisław Pietras. 
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Zaproponowano, że zgłoszenia do przedmiotowego zespołu odbędą się w formie mailowej, a wniosek 

o powołanie zespołu zostanie podjęty na kolejnym posiedzeniu Komisji.  

 

 

Ad 4. W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Dąbie" (druk nr 1956) był prezentowany podczas poprzedniego posiedzenia 

Komisji, Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały. 

 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywie.  

Wynik głosowania za pozytywną opinią: 6 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące się 

(opinia nr 204/2021 z dn. 07.06.2021 roku). 

 

 

Ad 5. Prezentacji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wesoła - rejon ulicy Kopernika" (druk nr 1987) dokonali: Elżbieta Szczepińska – 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego oraz Marceli Łasocha – projektant planu.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

 

W dyskusji głos zabrali: radni Łukasz Maślona, Grzegorz Stawowy, Jacek Bednarz oraz Wojciech 

Przybylski – prezes KPT. 

 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Marceli Łasocha – projektant planu, Jerzy Muzyk – II 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa.  

 

 

Ad 6. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa uwag złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wesoła - rejon ulicy Kopernika" (druk nr 1988) przedstawili: Marceli Łasocha 

oraz Paulina Liszka – projektanci planu.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały. 

 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywie.  

Wynik głosowania za pozytywną opinią:  10 za,  0 przeciw,  1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 205/2021 z dn. 07.06.2021 roku). 

 

 

Ad 7. Prezentacji koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kombinat” dokonały: Elżbieta Szczepińska – Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego oraz Agata 

Walczak – projektantka planu.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

 

W dyskusji głos zabrali: radni Michał Drewnicki, Łukasz Sęk, Włodzimierz Pietrus, Łukasz Maślona, Jacek 

Bednarz oraz Grzegorz Stawowy, 



4 
 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Agata Walczak – projektantka planu oraz Elżbieta 

Szczepińska – Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego.  

 

 

Ad 8. W sprawach bieżących głos zabrał radny Jacek Bednarz ws. opinii do projektu mpzp obszaru „Nowe 

Miasto”. 

 

 

Ad 9. Oświadczeń i komunikatów nie wygłoszono. 

 

 

Ad 10. Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 21:25  zamknął posiedzenie. 

 

 

 

 

 

 

 

             /-/Grzegorz Stawowy  

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 


